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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  6 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 11/2013 
Caràcter: ordinari 
Data: 10 de juny de 2013 
Horari: de 19.40 a 20.55 h 
Lloc: Auditori Parc Central del Vallés 
 
 
Assistents 
 
Montserrat Capdevila Tatché, presidenta 
Antonia Garcia Ecija, vocal del PSC 
Jesús Lafuente Gutiérrez, vocal del PSC 
Víctor Motos Martín, vocal del PSC 
Conxita Membrives Gabaldà, vocal de l’AV de les Termes 
Juan Egea Zaguirre, vocal de l’AV de Campoamor 
Anna López Muñoz, vocal de l’AV de la Creu de Barberà  
Josep Guàrdia Anglés, vocal de les entitats de gent gran  
Andrés Montávez Gómez, vocal de les entitats culturals 
Joan Gasull i Embid, vocal de les entitats juvenils 
Mohamed Eddabouzi, vocal del grup altres entitats 
Gabriela Jiménez Álvarez, vocal de les entitats de comerciants 
Paloma Masnou López, secretària delegada 
 
Altres assistents: 
 
Josep Escartín Laurito, Síndic Municipal de Greuges de Sabadell 
Josep Serrano Blanquer, cap del Servei de Sostenibilitat i Gestió d’Ecosistemes 
Àngel Muñoz Aperador, coordinador del Districte 
Lourdes Saltó Saura, tècnica d’Espai Públic 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Roberto Abril Antón, vocal del PSC 
Antonio Cuevas Cerrillo, vocal de l’AV d’Espronceda 
Susana Ruiz Espinosa, vocal de les entitats esportives 
José Antonio Villarreal Benavides, vocal de les entitats esportives 
Moisés Morales Ruiz, vocal de les entitats educatives 
Sagrario Quiñones Ruiz, vocal representant dels centres d’atenció primària 
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Excusen la seva absència: 
 
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat  
Luis Rosal Martínez, , vocal del PP 
Pedro Sánchez Martínez, vocal de les entitats esportives 
José Luis González Jiménez, vocal representant dels centres d’ensenyament 
Raquel Alcaide Lozano, vocal del CiU (5%) 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Memòria del Síndic Municipal de Greuges 2012. 
3. Sostenibilitat i Gestió dels Ecosistemes. 
4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat. 
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules. 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, la presidenta declara oberta la sessió.  
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
La Sra. Montserrat Capdevila dóna la benvinguda als vocals i a les persones que hi 
assisteixen com a públic.  
 
Seguidament s’inicia la sessió del Consell amb l’ordre del dia estipulat. 
 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 

 
S’aprova l’acta del 22 d’abril del 2013. 
 
 

2. Memòria del Síndic Municipal de Greuges 
 
La Sra. Montserrat Capdevila dóna la paraula al Sr. Josep Escartin Laurito, Síndic 
Municipal de Greuges. L’acompanya la lletrada del Síndic. 
 
El Sr. Escartin presenta les dades de l’informe i de la memòria del Síndic Municipal de 
Greuges. Exposa que durant el 2012 els ciutadans i ciutadanes han presentat 196 
queixes al Síndic, s’han resolt 247 expedients i s’han fet 1.098 assessoraments. El 
Síndic ha fet 42 recomanacions a l’Ajuntament de Sabadell, de les quals un 31% han 
estat acceptades, un 24% no acceptades i el 45% encara estant pendents de rebre. Al 
Districte 6 la proporció de queixes per nombre d’habitants és del 0,07%, una mica més 
baix que a la resta, però dins de la mitjana dels altres districtes de la ciutat. Del total de 
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les atencions que s’han realitzat només un 10% han estat al Districte 6 respecte a la 
resta de la ciutat.  
 
Destaca que, de les queixes rebudes al Districte 6, un 25% han estat per temes que 
s’han hagut de derivar a la Generalitat de Catalunya (sobretot per temes de 
manteniment de la via pública de la zona del barri d’Espronceda, que pertany a Adigsa), 
un 10% per temes derivats de la Gestió Tributària de l’Ajuntament (tribus i altres), més 
baix que altres districtes, un 5% per temes que afecten als Serveis Socials, i un 5% per 
temes de manteniment de Via Pública (puntualitzant que no s’han comptabilitzat els de 
la zona del barri d’Espronceda), entre altres. Del total de les resolucions emeses al 
districte, un 38% han estat a favor del ciutadà i un 12% a favor de l’Ajuntament.  
 
Relació dels temes que més han generat queixes al districte: 
 

• Demandes de les famílies monoparentals perquè s’equiparin en drets a les 
famílies nombroses, tinguin els mateixos descomptes. 

• El dret de poder escollir quin deute es vol pagar, per exemple, una persona que 
tenia una multa pendent i no li deixaven pagar l’IBI. 

• El tema de la Rostisseria a Campoamor. 
• El tema de sorolls, especialment el d’un veí que pateix molèsties de sorolls 

d’una discoteca del municipi del costat, Sant Quirze del Vallès. 
• Temes de Via Pública (col·locació de semàfors i altres). 
• Els aires condicionats de locals que molestaven als veïns. 
• Les retallades dels ajuts de Serveis Socials. 
• Alguna caiguda de persones, però que no ha caigut a aquest districte. 
• Locals i espais que han quedat buits i/o abandonats que provoquen molèsties. 
• Temes diversos de molèsties als veïns (contenidors, papereres, pipi-can, 

mobiliari urbà i temes de jardineria). 
 
Es destaca la tasca del coordinador del districte en la resolució d’aquestes queixes. 
 
Es presenta el pressupost del Síndic, que ha sigut d’uns 15.700 € per a l’any 2012, i 
s’han gastat uns 14.800 €, amb un estalvi d’uns 900 €.  
 
Es vol fer constar, en el tema de la Rostisseria, que res justifica els insults ni el 
maltractament que va haver de patir la presidenta del Consell d’aquest Districte, per 
part dels interessats, que estaven fora de lloc. En aquest cas, el Síndic ha recomanat 
que es faci el tancament de la Rostisseria fins que no es resolguin els defectes que hi 
ha. I que s’intenti resoldre el conflicte amb diàleg i educació. 
 
Es fa entrega d’una carpeta amb la documentació del Síndic que consta de la memòria 
del 2012, del pressupost, i d’uns díptics d’informació. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila, en nom del coordinador i de la presidenta del districte, 
agraeix al Síndic la col·laboració que fa als barris que ens ajuda a millorar. I dóna les 
gràcies per treballar en positiu pel districte.  
 
S’obre el torn de paraules. No hi ha preguntes. 
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La Sra. Montserrat Capdevila fa una petita pausa abans de començar amb el següent 
punt de l’ordre del dia per fer la presentació de les dues noves incorporacions al Consell 
dels Districte:  
 

• De la Susana Gallego, que supleix la vacant deixada pel Cristian Sánchez com a 
comissionat de Relacions Ciutadanes i s’uneix a l’equip amb el Rafa González. 

• I de la Paloma Masnou, que supleix la Cristina Muñoz com a Tècnica de Territori 
i secretària delegada del Consell del Districte.  

 
Es dóna a totes dues la benvinguda al Consell del Districte. 
 
 

3. Sostenibilitat i Gestió dels Ecosistemes 
 
La Sra. Montserrat Capdevila excusa el regidor, Sr. Lluís Monge, perquè per les 
presentacions que s’estan fent a tot el territori no hi ha pogut assistir. En nom seu, ens 
presenta els programes i serveis de la Regidoria de Sostenibilitat i Gestió dels 
Ecosistemes, el cap del servei, el Sr. Josep Serrano. 
 
El Sr. Josep Serrano pren la paraula per explicar les competències i programes que fa 
el servei que s’ha inaugurat ara.  
 
Es presenten els programes i serveis de la Regidoria. 
 
En un breu resum de la seva intervenció, totes les competències que té el Departament 
es poden agrupar en 4 grans blocs: 
 

• Gestió del cicle de l’aigua 
- Sistema de sanejament en alta de les aigües residuals 
- Subministrament d’aigües potables i no potables 

 
• Sostenibilitat urbana 

- Gestió energètica 
- Plans estratègics 
- Educació ambiental, convocatòries i xarxes 

 
• Gestió del Rodal (zones forestals municipals) 

- Prevenció d’incendis 
- Protocols d’actuació 
- Hortes 
- Reglament, manteniment i activitat 
- Xarxes 

 
• Parcs periurbans 

- Parc Agrari 
- Parc del Ripoll 
- Parc de la Salut 

 
La Sra. Montserrat Capdevila obre el torn de paraules. 
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El Sr. Joan Gasull i Embid, vocal de les entitats juvenils, comenta que el mes passat va 
llegir una notícia a El Periódico que el va inquietar, que deia que la qualitat de l’aigua de 
la ciutat de Sabadell era de les pitjors d’Espanya. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila li respon que no tenen constància que hi hagi aquestes 
notícies sobre l’aigua, ja que el control de l’aigua el tenen molt controlat, tant des de 
l’Ajuntament com des de l’empresa que gestiona les aigües de Sabadell. Potser la 
notícia era sobre la qualitat de l’aire de Sabadell, on sí que hi ha un problema greu, 
perquè el receptor de l’aire es troba situat al punt de màxima pol·lució, a la carretera de 
Castellar que va a parar a la Gran Via, on no hi ha alternativa de mobilitat i s’acumula 
gran densitat de trànsit. 
 
El Sr. Josep Serrano li pregunta que si és pel tema de les fonts de la ciutat, pregunta 
formulada als altres districtes, l’aigua de les 21 fonts de la ciutat, que sanitàriament no 
és apta per beure, però que és de sempre, des de fa 30 anys, i que la millor aigua per al 
consum és l’aigua de l’aixeta de casa. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila tanca el punt, ja que no hi ha més preguntes. I dóna les 
gràcies al Sr. Josep Serrano. 
 
 

4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació  i 
Consell de Ciutat 

 
La Sra. Montserrat Capdevila indica que no ha comparegut cap vocal dels consells 
sectorials. I que caldria que poguessin venir per fer el retorn del que s’ha parlat als 
consells sectorials.  
 
El Sr. Mohamed Eddabouzi, vocal del grup altres entitats, comunica que el representant 
del Consell d’Igualtat Dona-Home, el Sr. Taoufik Ezzouak Ghazal, no compareixerà 
més, ja que s’ha donat de baixa de l’entitat.  
 
Es recomana que es faci arribar la documentació al departament per poder fer el canvi 
de representant. 
 
 

5. Comunicacions 
 
La Sra. Montserrat Capdevila parla de les festes majors del districte, que han tingut 
força participació i s’han desenvolupat sense incidents. 
 

• Festa Major d’Espronceda: el 31 de maig, 1 i 2 de juny. Destaca la bona 
participació, sobretot pel sopar de dissabte amb a prop de 500 persones. 

• Festa de Campoamor: 7, 8 i 9 de juny. Destaca la força participació de gent 
durant els 3 dies de la festa. 

 
La Sra. Montserrat Capdevila anuncia que la propera Festa Major és la de la Creu de 
Barberà, els propers 12, 13 i 14 de juliol, a la qual convida tothom a participar-hi, en 
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nom de l’Associació de Veïns de la Creu de Barberà. I que al setembre serà la Festa 
Major de les Termes, els propers 27, 28 i 29 de setembre. 

 
La Sra. Montserrat Capdevila  comenta el tema de la Rostisseria Montserrat i diu que ja 
s’ha lliurat als veïns de la Granja del Pas una carta explicant l’actuació municipal en 
relació a l’expedient d’obertura de l’establiment de la Rostisseria Montserrat (c. de 
Leonardo da Vinci, 33). Ja que el conflicte veïnal havia arribat a un punt de no retorn, on 
els insults i la manca de respecte ha bloquejat la convivència. Finalment, s’ha procedit 
al tancament de l’establiment, ja que no complia els requeriments de sortida de fums 
necessaris, entre d’altres. El Síndic de Greuges també ha recomanat el tancament. 
Remarca que a l’Ajuntament no li agrada haver de fer un tancament d’un establiment, 
perquè són persones que treballen a la ciutat. L’Ajuntament intenta sempre complir amb 
el seus deures i ha procurat la mediació amb els veïns i l’establiment, que no ha 
prosperat.  
 
El Sr. Juan Egea Zaguirre, vocal de l’AV de Campoamor demana la paraula. Comenta 
que des d’un primer moment la persona que regenta la Rostisseria Montserrat va perdre 
els papers. I davant el conflicte l’Ajuntament va actuar correctament. Durant la reunió de 
mediació veïnal aquesta persona va començar a faltar el respecte als veïns i d’aquesta 
manera és molt difícil arribar a un acord. És complicat començar insultant i desprès 
demanar que li deixin fer la instal·lació d’una sortida de fums per la comunitat. Potser 
hagués estat diferent si ho hagués demanat bé des del principi. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila remarca que es van viure situacions tenses, perquè el 
tema s’ha anat intoxicant. 
 
El Sr. Juan Egea Zaguirre comenta que la situació es fa molt difícil quan surts de casa 
teva amb els teus fills, i la persona que regenta la Rostisseria et comença a insultar 
davant d’ells. 
 
La Sra. Encarnació Circuns Escayola, de l’AV de la Creu de Barberà, comenta que se’n 
van assabentar en veure la notícia del conflicte al diari. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila anuncia que, pel que fa al lliurament d’ordinadors a les 
entitats que n’han demanat, ben aviat rebran una carta indicant el nombre d’ordinadors 
concedits i la data de lliurament. En el cas de l’AV de la Creu de Barberà, que en va 
demanar 8, se li n’han concedit 4. I, en el cas de l’AV Les Termes, s’ha descartat la 
seva sol·licitud perquè hi ha hagut molta demanda, i es va decidir com a criteri de 
selecció el fet que no haguessin rebut cap cessió d’ordinadors abans. L’AV Les Termes 
era la segona vegada que en demanaven i per aquest motiu s’ha descartat. 
 
 

6. Torn obert de paraules 
 

La Sra. Montserrat Capdevila obre el torn de paraules. 
 
El Sr. Juan Egea Zaguirre comenta que la taxa de l’aigua s’ha encarit molt els últims 
mesos. 
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La Sra. Montserrat Capdevila li informa que l’ACA ha apujat a tots els municipis el 
cànon de l’aigua entre un 13 i un 15%. Que no depèn de l’Ajuntament aquesta pujada, 
ja que ho estableix l’ACA. Malgrat que a Sabadell es fa un consum molt responsable de 
l’aigua. De la mateixa manera que tampoc depèn de l’Ajuntament la pujada del 10% de 
la taxa del IBI. 
 
La Sra. Encarnació Circuns Escayola pregunta si la pujada de la taxa de l’IBI s’ha fet a 
tot s els municipis de cop. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila explica que s’ha efectuat una pujada del 10% a tots els 
municipis que no tinguessin la revisió cadastral actualitzada, és a dir, revisada en els 
últims 5 anys. L’última revisió a Sabadell data del 2002, per tant la pujada ha estat del 
10% de cop per arribar al límit màxim. Als altres municipis, que sí que s’havia fet 
l’actualització cadastral, s’ha fet una pujada en proporció. 
 
El Sr. Mohamed Eddabouzi proposa fer una visita guiada a la mesquita. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila li comenta que es podria organitzar per a la propera 
convocatòria del Consell del Districte. 

 
La Sra. Montserrat Capdevila comenta que el passat 16 de maig es va fer l’acte de 
lliurament de les medalles d’honor de la ciutat. 
 
La Sra. Gabriela Jiménez, vocal de les entitats de comerciants, agraeix a tot el Consell 
que hagi escollit l’entitat Associació Comerç Creu per a la medalla d’honor, que va ser 
una acte que els va fer molta il·lusió, però que no va venir ningú dels vocals del Consell 
i els van trobar a faltar. Malgrat això, comenta que l’entitat està molt agraïda pel suport i 
la concessió de la medalla d’honor.  
 
La Sra. Montserrat Capdevila vol felicitar l’entitat i fer un reconeixement al discurs que 
va pronunciar la Sra. Neus de la Cruz, que va ser un clam al petit comerç al barri.  
 
El Sr. Andrés Montávez Gómez, vocal de les entitats culturals, comenta que lamenta no 
haver-hi assistit, que no es va assabentar de quan era l’acte. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila demana si hi ha alguna pregunta més, i no n’hi ha. 
 
Es fa entrega de la carta informativa adjunta que s’ha lliurat als veïns de la Granja del 
Pas explicant l’actuació municipal en relació a l’expedient d’obertura de l’establiment de 
la Rostisseria Montserrat (c. de Leonardo da Vinci, 33), perquè els membres del Consell 
estiguin informats. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila finalitza la sessió. 
 
 

La presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària delegada, estenc aquesta acta. 
 

La secretària delegada     Vist i plau 
        La presidenta 


